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Enkel fråga – Miljövänligt biodrivmedel, eller inte? 
 
 
 

Enkel fråga till ansvarigt kommunalråd, Tom Andersson (MP). 
 
Borås Stad köper in och använder betydande mängder biodrivmedel, som används av 
kommunens fordon. Sverigedemokraterna vill se en ordentlig genomlysning av denna fråga. 
 
Anledningen till att vi ställer dessa frågor är att begreppet ”hållbara transporter” måste tåla 
en granskning, i synnerhet om kommunen betalar en merkostnad för dessa drivmedel. Till 
följd av ovanstående information efterlyser vi svar på följande frågor;  
  

1. Vilka volymer biodrivmedel handlar det om? 
2. Vilka sorters biodrivmedel handlar det om? 
3. I vilken mån är dessa drivmedel importerade från utlandet och i så fall från vilka 

länder? 
4. Vad vet vi om råvarubasen? Alltså, vilka bioresurser har använts för att framställa de 

biodrivmedel som används av Borås kommun? 
5. Vilken är merkostnaden för dessa inköp relativt ett referensscenario där kommunens 

fordon istället hade tankats med billigast möjliga alternativ? 

  
 

För Sverigedemokraterna, 

 

Tomas Brandberg (SD) 

Ledamot, Kommunfullmäktige Borås 

 


